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seste ERIE
Zoals je weet werken wij momenteel vanuit de gemeente en provincie Groningen en het vormgeven van een afwegingskader voor

grootschalige elektriciteitsopslag in Groningen. In opvolging van de RES meetings, zou ik graag een interview met de gemeente in

willen plannen om input op te halen rondom de volgende vragen:

* Wat zijn voor jullie de belangrijkste kaders voor inpassing van grootschalige opslag
* Wat zijn in jouw ogen de meest geschikte locaties voor inpassing van grootschalige opslag.
* Kunnen jullie aangeven hoeveel aanvragen (projecten / MW) jullie hebben lopen/ toegekend in Groningen.

Vanzelfsprekend mag dit op totaal niveau zonder verdere specificaties.
* Welke instrumenten hebben jullie om aanvragen te sturen en te beoordelen

* In hoeverre hebben jullie invioed op de daadwerkelijk inzet van batterijen en daarmee de bijdrage aan het oplossen van

netcongestie.
* Welke punten wil je verder nog meegeven voor de inpassing van batterijen

Zou jij bijvoorbeeld woensdagochtend 8 februari af kunnen spreken voor het interview? En laat ook vooral andere mensen vanuit

de provincie aanhaken indien gewenst.

Alvast bedankt voor je reactie en ik kijk uit naar de meeting.

M.v.g.

Dirk JE
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